

# Nanorama BEST-møde

Referent: Mikkel Dahl Andreasen

03. september, 2024

## Indhold

0.1	Tilstedeværende . . . . .	2
<b>1</b>	<b>Generelt</b>	<b>2</b>
1.1	Den bløde start, kage og tjanser . . . . .	2
1.2	Opsamling fra sidste uge . . . . .	2
<b>2</b>	<b>Nyt på Dagsorden</b>	<b>3</b>
<b>3</b>	<b>Ka\$\$-Penge og administrationspunkter</b>	<b>5</b>
<b>4</b>	<b>Evalueringer</b>	<b>5</b>
<b>5</b>	<b>Eventuelt</b>	<b>5</b>
<b>6</b>	<b>Kalender</b>	<b>6</b>
<b>7</b>	<b>To-Do</b>	<b>7</b>

## 0.1 Tilstedeværende

Andreas Søndergaard Nielsen, Iben Caroline Stoltze, Mathias Roed Nielsen, Jason Benjamin Andersen og Malthe Christensen.

## 1 Generelt

### 1.1 Den bløde start, kage og tjanser

- ★ Andreas Søndergaard Nielsen har kage med.
- ★ Mathias Roed Nielsen har kage med til næste møde.
- ★ Malthe Christensen er åbenbart denne uges rumoprydder.
- ★ Iben Caroline Stoltze er næste uges rumoprydder.
- ★ Andreas Søndergaard Nielsen er lukkeansvarlig på fredag.

### 1.2 Opsamling fra sidste uge

#### Hvad skal vi have købt ind

Sommerforslag:

- Spikeball pumpe - vi er ligeglade for nu
- Pommes frites spil (hvis vi hader penge) - Vi køber 2 fordi vi hader penge

#### BESThyg

Arbejdsplan:

- Gør lille køleskab rent
- Gør store køleskabe rent (vores)
- Rengør det lille rum, herunder repeterer vi hvordan man bruger faldølsanlægget
- Bliv oplært i gulvvasker
- Spis 5 liter is
- Hyg

## Redbull

Andreas Søndergaard Nielsen får fat i dokumenter

Andreas Søndergaard Nielsen er primær kontaktperson atm

Vores kontaktperson vil gerne komme forbi til et møde, det lyder nice

## 2 Nyt på Dagsorden

### Grønfest

Holdes d. 27/09.

Mathias Roed Nielsen sættes i gang med at evaluere planen og se på referater fra sidst.

Vi deler stoledansen op i de to labhold. De skal rekruttere ældre nanoer som ikke er tutorer eller instruktører.

Hvert hold finder et tema, men de skal være grønne.

### TIMINI

Ønsker følgende:

- Penge til entrepris til Buckyball
- Penge til minttuflaske(r) (100 kr stykket)
- Mads vil låne en nanorama trøje til turen - Vi sælger merch, så hvis han vil have en trøje må han købe den.

Vi giver 450 kr til turen.

### Udvalg

David vil gerne lave et nyt fredagsbar-/temabar-udvalg, hvilket fik Andreas Søndergaard Nielsen til at tænke på at vi skal have os en god snak om hvad et udvalg indbefatter på nano.

Form: "Længe har udvalg kunne blive oprettet uden at skulle følge et generelt regelsæt, og køre præcist som de har lyst uden nogen form for regelsæt. Jeg tænker vi kan have en snak nu om hvad et udvalg skal indbefatte, og så tager vi alt dette op til debatmøde under udvalgpunktet, og diskutere med de fremmødte nanoer, og forhåbentlig ender vi ud med at have udformet et form for regelsæt der gælder for alle udvalg."

Forslag til regler for udvalg:

- Oprettes til debatmøder og præsenteres til GF.
- Skal give en beskrivelse af udvalgets formål og arbejdsmetode til [Mathias Roed Nielsen](#) når de oprettes.
- Skal indberette medlemmer til [Mathias Roed Nielsen](#) samt eventuel udskiftning af disse.
- Skal have et aktivitetskrav. Før har det været at de skulle holde en temabar om året.
  - [Iben Caroline Stoltze](#) synes det er en god ide med aktivitetskrav, men ikke temabarer. Enig i at vi skal være mere strikse med FOR-Mer, som skal holde styr på deres medlemmer. Før var der kun et par medlemmer fordi alle hjalp med at planlægge og afholde, frem for bare at være passivt medlem.
  - [Jason Benjamin Andersen](#) påpeger at flere vil vide hvad pengene går til (f.eks fra baren), hvilket vi skal være mere klare om, nu hvor vi giver penge til udvalg.
  - [Andreas Søndergaard Nielsen](#) foreslår et medlemsloft, så det kun er aktive folk der er med i udvalgene. Pynt er dog lidt speciel, måske man skulle have en pynterepræsentant fra hver årgang? [Andreas Søndergaard Nielsen](#) snakker med pynteform om det.
- Der skal være en mekanisme der forhindre pynte-tilstande, hvor over 50% af udvalget er inaktivt. Det direkte modarbejder det udvalg er til for.

Tilbage til Davids forslag, [Andreas Søndergaard Nielsen](#) synes ikke vi skal have temabar-udvalg. [Andreas Søndergaard Nielsen](#) skriver til David at det ikke giver mening i forhold til hvad et udvalg skal være.

### Danmarks Største Fredagsbar

Vi holder Danmarks Mindste Fredagsbar på nano hvis folk er klar.

[Andreas Søndergaard Nielsen](#) tænkte at man kunne gøre det til et privat event, hvor vi giver nano-studerende mulighed for at komme, og eventuelt tage en plus one med. Det er en totalt standard bar, bortset fra at vi kun lader nanoer (plus venner) ind.

Vi kan bruge armbånd i samme stil som til Sloth Lab bar.

Mulighederne er:

- Luk klokken 8, åben for alle.
- Luk 10 (fleksibel luk), åben for alle.
- Privat arrangement for nanoer. Lukker klokken 10.

- Holde lukket.

Iben Caroline Stoltze er lukkeansvarlig, og tager beslutningen til næste gang.

### Status på Carlsberg

DM er i kontakt, men det går lidt langsomt.

### Hjul på fadølsanlæg

Malthe Christensen tager fat i håndværkerFORM, og siger at han kan høre ghåndværkerFORM om hvor han fik hjulene og om hvordan han gjorde. Malt-he Christensen (som er i håndværkerudvalget) vil gerne kigge på det.

Skal vi kvittere med en øl eller sodavand eller noget mens han får det fikset, og så giver vi en ølbillet når han er færdig? Folk er enige.

## 3 Ka\$\$-Penge og administrationspunkter

### Spotify stoppede med at fungere

KASS har betalt sin regning.

## 4 Evalueringer

Fredagsbar 30/08.

- Peak antal: 60.
- Det eneste fungerende fadølsanlæg gik i stykker.
- 48 minutters oprydning, nice. Glemte dog at sætte sodavand frem.
- Reaktion på nye priser. - Ingen reaktion.
- Der var en idiot der gik ind i vores kæde, FORM stripser den sammen.

## 5 Eventuelt

### Hyttetur

Vi skal have styr på hyttetur. Iben Caroline Stoltze skriver til Mathias Roed Nielsen at han skal til at sætte gang i hyttetursplanlægning, Iben og Lasse Messell Desdorf vil gerne være med til at hjælpe, så de skal have et online møde hurtigst muligt.

### **Breezer vs sommersby**

KASS er ligeglad

Vi er umiddelbart klar på breezer. Eventuelt kunne man lave det på prøve

### **Åbne/lukke liste**

Der er en liste over hvad man skal gøre når baren åbner og lukker, de skal måske klistres på baren.

### **Tuborg 0,0%**

Der blev solgt mange, så det vil være ærgerligt at smide dem ud.

Vi tænker vi lige ser om folk i baren ikke kan vende sig til at have dem, de står trods alt på en hylde for sig.

### **Fredagsbar lodder**

[Andreas Søndergaard Nielsen](#) laver post i denne uge omkring fredagsbar og lodder, laver også et i næste uge om temabarer.

## **6 Kalender**

- 30/08 (Uge 35): Normal fredagsbar
- 06/09 (Uge 36): Normal fredagsbar
- 13/09 (Uge 37): Måske delvist åbent (Danmarks største fredagsbar)
- 20/09 (Uge 38): Normal fredagsbar
- 27/09 (Uge 39): Grønfest
- 02/10 (Uge 40): Debatmøde
- 04/10 (Uge 40): Lukket (Hyttetur)
- 09/10 (Uge 41): Generalforsamling
- 11/10 (Uge 41): Måske FEFA temabar (Vores BEST holder den så nyBEST ikke skal)
- 18/10 (Uge 42): Lukket (Efterårsferie)
- 25/10 (Uge 43): Normal fredagsbar
- 01/11 (Uge 44): J-dag (og afterskibar, men de skal hjælpe med til oprydningen?)
- 08/11 (Uge 45): Normal fredagsbar

- 15/11 (Uge 46): Normal fredagsbar
- 22/11 (Uge 47): Normal fredagsbar
- 29/11 (Uge 48): Nanoramas julefrokost
- 06/12 (Uge 49): Lukket (iNANOs julefrokost (forventet))

## 7 To-Do

### Andreas Søndergaard Nielsen

- 

### Lasse Messell Desdorf

- 

### Iben Caroline Stoltze

- 

### Jason Benjamin Andersen

- 

### Jeppe Kjær Damgaard Nielsen

- Fix fadølsanlæg.

### Malthe Christensen

- 

### Mikkel Dahl Andreasen

- 

### Mathias Roed Nielsen

- Lav årshjul.
- Lav drinksliste med rester (ugens drink).